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Σύσκεψη για την αποτεϋεομαπκόππα 
των Πολυδύναμων τμημάτων

ΣΕΛ \

ΣΥΣΚΕΨΗ με βασικό 
αντικείμενο την ανά
λυση των αποτελε
σμάτων από τη μέχρι τώρα 

λειτουργία των Πολυδύνα
μων αστυνομικών τμημά
των, πραγματοποιήθηκε 
στο υπουργείο Δημοσίας 
Τάξεως. Στη σύσκεψη, 
συμμετείχαν ο υπουργός 
Δημοσίας Τάξεως κ. Κώ
στας Γείτονας, ο γενικός 
γραμματέας κ. Σωκράτης 
Κοσμίδης, η ηγεσία της Ελ
ληνικής Αστυνομίας και οι 
διοικητές όλων των Πολυ
δυνάμων τμιιμάτων που 
λειτουργούν σήμερα στην 
Αττική.

Στη διάρκεια της, αφού όλοι 
οι διοικητές εξέφρασαν θετική 
άποψη για τη μέχρι πήρα λει
τουργία των πολυδύναμων τμη
μάτων, αναφέρθηκαν στοιχεία 
και κατεγράφηοαν συμπερά
σματα, που αφορούσαν στην α
ποτελεσματικότατα των τμημά
των αυτών, από την αρχή της 
λειτουργίας τους μέχρι σήμερα. , 
Τα συμπεράσμαια αυτά, θα λη- 
ςιθούν υπόψη σιην επέκιαση 
του θεσμού των πολυδύναμων 
τμημάτων και στην υπόλοιπη

Αττική.
Οπως τονίστηκε από τους 

διοικητές των τμημάτων, η προ
σπάθεια που καταθαλλεται εί
ναι συνεχής, προκειμένου το 
προσωπικό να ενστερνισθεί μια 
νέα αντίληψη για την αστυνό
μευση της περιοχής τους, το ρό
λο του ασιυνομικού μέσα σιην 
κοινωνία και ι ην ενεργό συμμε
τοχή του σια προβλήματα της 

Ολοι οι διοι
κητές 

εξέφρασαν 
θετική 

άποψη για 
τη μέχρι 
τώρα λει

τουργία των 
τμημάτων

γειτονιάς έχοντας πάντα ως 
στόχους τη μείωση της εγκλη
ματικότητας και την ενίσχυση 
του αισθήματος ασφαλείας των 
πολιτών.

Η ενοποίηση των τμημάτων, 
αποσκοπεί στη σύγχρονη και 
αποτελεσματικότερη αστυνό
μευση και σιην εδραίωσα του 
αισθήματος ασφαλείας των πο
λικήν.


